
Zápis 
 

z  19. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 12. 6. 2018 

 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 

Omluveni: Ing. Maxa, doc. Moucha, doc. Uhlík, Ing. Bindzar, doc. Sajdl  

Nepřítomen: Ing. Tůma 

Hosté:  Ing. Chválná, prof. Pospíšil, Mgr. Vajsová, Mgr. Sulánský,  Ing. Algerová, prof. Bělohlav, 

Mgr. Kinzlová, Ing. Kubová, Ing. Martina Ježková, Ondřej Šrom 

 

 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 12. 6. 2018 
1. Schvalování návrhu kandidáta do RVH za studenty. 

2. Schvalování Výroční zprávy o činnosti a Zprávy o hospodaření za rok 2017. 

3. Projednání výnosu rektora „Přiznání stipendií 2018/2019“ 

4. Internacionalizace studia 

5. Různé 

a) Informace o programovém financování (ISPROFIN) do dalších let 

b) Informace z kolegia rektora 

Program jednání schválen  18– 0 – 0 

 

 

Ad 1. Schvalování návrhu kandidáta do RVH za studenty. 

Předseda  senátu  a  rektor  obdrželi  rezignaci  Ing.  Rychetského.  Následně  byli  členové  AS  v souladu 

s Jednacím  řádem  AS  vyzváni  k návrhu  kandidátů  do  RVH  za  AS  z řad  studentů  VŠCHT  Praha.    Byla 

navržena  kandidátka  Ing. Martina  Ježková,  studentka  doktorského  studia  na  FCHI.  Ing.  Ježková  se 

senátu krátce představila a následně AS hlasoval o její nominaci.  

Schváleno: 18– 0 – 0 
 

Předseda AS zašle návrh rektorovi. 

 
 

Ad 2. Schvalování Výroční zprávy o činnosti a Zprávy o hospodaření za rok 2017. 

Výroční  zpráva o  činnosti byla projednávána  již na předchozích  zasedáních. Všechny připomínky byly 

zapracovány. Výroční zpráva byla projednána VR VŠCHT Praha dne 25. 5. 2018. 

 

Usnesení: AS schvaluje Výroční zprávu o činnosti za rok 2017. 

Schváleno:    18 – 0 – 0      

 

Kvestorka  Ing. Chválná představila Výroční  zprávu o hospodaření  za  rok 2017. Rovněž  informovala o 

schválení účetnictví uplynulého roku, které ze zákona podléhá auditu a  je veřejně přístupné. V diskusi 

byly doporučeny formální úpravy dokumentu. 

 

Usnesení: AS schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2017 s doporučením drobných formálních 

úprav. 

Schváleno:   18 – 0 – 0      

 



Ad. 3. Projednání výnosu rektora „Přiznání stipendií 2018/2019“ 

Výnos  představil  prorektor  Bělohlav.  Stipendia  jsou  vyplácena  podle  stipendijního  řádu.  Rektor  ve 

výnosu specifikuje výši a typ vypsaných stipendií. Oproti loňskému roku dochází k úpravě výše a pravidel 

přiznávání  účelových  a  mimořádných  stipendií.  V diskusi  byl  probírán  počet  studentů,  kterých  se 

mimořádné stipendium týká (prof. Slavíček), a způsob výpočtu váženého průměru známek (Ing. Med). 

 

Usnesení: Senát projednal výnos se souhlasem. 

Schváleno: 18 – 0 – 0      

 

 

Ad. 4. Internacionalizace studia 

Prorektor Bělohlav  v prezentaci přiblížil  koncept  internacionalizace  studia na VŠCHT Praha  zahrnující 

dva  přístupy:  i)  studentské  výjezdy  do  zahraničí,  ii)  umožnit  studentům  na  standardních  studijních 

programech odborné vzdělávání v alespoň jednom cizím jazyce (v souladu s nařízením vlády). Snahou by 

mělo  být  podstatné  zvýšení  počtu  studentů  v předmětech  vyučovaných  v AJ  a  podíl  nabízených 

předmětů v AJ. Toto se týká především magisterského a doktorského studia. 

V diskusi  zástupci  studentů  v AS předložili předběžné  výsledky  ankety,  ze  kterých  vyplývá převažující 

pozitivní přístup  studentů k internacionalizaci, například převažující zájem  studentů v magisterských a 

doktorských programech o výuku v AJ. Studenti zároveň oceňují přínos absolvování části předmětů v AJ. 

Konečné výsledky ankety budou k dispozici na dalším zasedání AS. 

V diskusi  podpořil  internacionalizaci  studia  prof.  Slavíček  a Dr.  Pokorný. Doc.  Sýkora  a  prof.  Brányik 

upozornili  na  některé  problémy,  které  se  mohou  vyskytnout,  možné  odrazení  studentů  a  časová 

náročnost  přípravy  výuky  a  možný  odraz  v kvalitě  výuky.  Prof.  Cibulka  upozornil  na  nutnost 

internacionalizace  v souvislosti  s konkurencí  okolních  zemí.  Ing.  Ježková  vyjádřila  podporu  ze  strany 

studentů v přípravě studijních materiálů v AJ. 

 

Usnesení: Senát podporuje zahájení diskuse o podobě a zahájení přípravy  internacionalizace výuky na 

VŠCHT Praha. 

Schváleno 16‐0‐0 

 

 

Ad. 5. Různé 

a) Informace o programovém financování (ISPROFIN) do dalších let 

Prorektor Pospíšil představil dokument  „ Rozvoj  a obnova materiálně  technické  základny 

VŠCHT“, který deklaruje potřeby VŠCHT. Tento dokument úzce souvisí s generelem rozvoje 

VŠCHT  Praha.  Ing.  Chválná  doplnila  informace  o  dotacích,  které  VŠCHT  získává  i  díky 

vědecké činnosti. 

 

b) Informace z kolegia rektora 

‐ připravuje se podání Institucionální akreditace v oblastech Chemie a Potravinářství.  Od 7. 

9. budou AS předkládány ke schválení a k projednání dílčí dokumenty. Předseda upozornil, 

že vzhledem k velkému počtu dokumentů může senát dle potřeby zasedat častěji. 

‐ 25. 5. 2018 vstoupil v platnost GDPR. Pověřenou osobou za VŠCHT byla  jmenována Mgr. 

Kinzlová. 

 

Příští zasedání v září 2018 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                                     Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


